
امام جمعه قم با  اشاره به مقاومت و صبوری ملت در برابر فشارهای 
اقتصادی، گفت: مسئولین قدر این ملت را بدانند و به جای طرح 

مسائل بی ربط، مشکلات آنان را حل کنند.
آیت ا... علیرضا اعرافی افزود: مردم در سختی های اقتصادی به سر 
و  زمینی  مانند سیب  برخی کالاهای کشاورزی  قیمت  و  می برند 
گوجه و سایر کالاها، آنها را زیر فشار قرار داده و  اشک سرپرستان 

مسائل  سرگرم  مسئولین  برخی  ولی  است  درآورده  را  خانواده ها 
بی ربط هستند.

وی اظهار داشت: ملت ایران البته سختی ها را به عشق اسلام و 
عقب  خود  عزتمندانه  مواضع  از  هرگز  و  می کنند  تحمل  انقلاب 
را  خود  همت  دارند  وظیفه  نیز  مسئولین  اما  نشست  نخواهند 

مصروف رفع آسیب ها و  اشکالات موجود نمایند.
مدیر حوزه های علمیه سراسر کشور در بخش دیگری از خطبه ها 
با  اشاره به پیروزی انقلاب اسلامی ایران در میان بهت و حیرت 
انقلاب اسلامی در منطقه و جهان یک  پیروزی  جهانیان، گفت: 
پدیده شگفت انگیز و خارج از معادلات سیاسی بود و در زمانی رخ 
داد که تمام اندیشمندان بر این باور بودند که دوره دینداری در دنیا 

به پایان رسیده است!
انقلاب تفکر  نکته که در زمان وقوع  این  بیان  با  اعرافی  آیت ا... 
افکنده بود و کسی تصور  بر تمام ملت ها و کشورها سایه  غربی 
نمی کرد که دین بتواند در عرصه سیاست و حکمرانی حرفی برای 
گفتن داشته باشد، تصریح کرد: ملت ایران با انقلاب خود نشان داد 

که دین و اسلام زنده است و تمام محاسبات ظاهری غرب باوران 
باطل است. عضو فقهای شورای نگهبان افزود: این در حالی بود 
در  و سیاسی  اقتصادی  مجاری  تمام  انقلاب  وقوع  هنگام  به  که 
ایران و منطقه در سیطره غربی ها بود اما تمام مردم یکصدا تحت 

لوای اسلام همراه و همگام با حضرت امام)ره( متحد شده بودند.
امام جمعه قم در بخش دیگری از خطبه ها به نقش تربیت فرزندان 
در اسلام  اشاره کرد و بیان داشت: کودک فقط نیازمند خوراک و 
بسیار  او  عاطفی  و  روحی  نیازهای  و  تربیت  زیرا  نیست  پوشاک 
این مورد  نیازهای جسمی اوست و پدر و مادر در  از رفع  مهم تر 

نقش و هم مسئولیت زیادی بر عهده  دارند.
وی نیاز به محبت و اظهار علاقه به فرزند را بسیار مهم قلمداد 
کرد و گفت: اگر این نیاز فرزند به خوبی ارضا نشود، سایر اقدامات 
یا  بی اثر  اولیه هم  نیازهای  تامین  و  آموزش  مانند عرصه  تربیتی 
خنثی خواهد شد و فرزندی که در خانواده از محبت والدین  اشباع 
نشود، ممکن است در بیرون از خانه برای ارضای این نیاز طبیعی 

دست به هر کار خطرناکی بزند.

از  ما  تعبیر  اینکه  بیان  با  مجازی  فضای  عالی  شورای  عضو 
استقلال، توانایی حکمرانی در فضای مجازی کشور است، گفت: 
برجسته کردن موضوع فیلترینگ فرافکنی و با هدف دادن آدرس 

غلط است.
چهل و سومین محفل هم افزایی فعالان فضای مجازی پاک در 
دهه فجر و با محور »استقلال در فضای مجازی« با حضور دکتر 
کامیار ثقفی عضو حقیقی شورای عالی فضای مجازی و جمعی از 

صاحبنظران حوزه فضای مجازی برگزار شد.
اهمیت  تبیین  با  این جلسه صاحبنظران حوزه فضای مجازی  در 
تحقق مفهوم استقلال در فضای مجازی، خواستار اعلام موضع 
در خصوص  عالی فضای مجازی  اعضای حقیقی شورای  صریح 
توسعه  به  راجع  دولت،  مسئولان  و  جمهور  رئیس  اخیر  اظهارات 

پهنای باند اینترنت شدند.
فعالان فضای مجازی پاک اظهارات اخیر رئیس جمهور در طرح 
موضوع توسعه پهنای باند اینترنت را بدون تبیین کارشناسی و عدم 
ارائه تعریف مشخص، اقدامی انحرافی و خلاف منافع ملی عنوان 
کرده و اعلام کردند که سیاست اعمالی دولت در حوزه پهنای باند، 

استقلال کشور در فضای مجازی را زیر سوال می برد.
توسعه  اعلام کردند که مخالف  این نشست  در  شرکت کنندگان 
پهنای باندی هستند که نفع آن به سرویس دهنده خارجی می رسد 
و اشتغالی که ایجاد می کند پایدار نبوده و با اراده سرویس دهنده 
توسعه  موافق  کاملًا  بر عکس  است.  مسدود شدن  قابل  خارجی 

پهنای باند داخلی هستند.
درک  جمهور  رئیس  پاک،  مجازی  فضای  اعتقاد صاحبنظران  به 
صحیحی از استقلال در زیست بوم فضای مجازی ندارد. بر این 
اساس از اعضای حقیقی شورای عالی فضای مجازی خواسته شد 
مجازی  فضای  استقلال  ایجاد  برای  محکمی  سند  و  طرح  که 

مطابق با سیاست های مورد نظر مقام معظم رهبری ارائه کنند.
* استقلال فضای مجازی به معنای عدم ارتباط با دنیای بیرون 

نیست
فضای  عالی  شورای  حقیقی  عضو  ثقفی  کامیار  جلسه  این  در 
انقلاب اسلامی،  استقلال ذیل تحقق  به مساله  اشاره  با  مجازی 
اسلامی  نوین  تمدن  تحقق  اسلامی،  انقلاب  غایی  هدف  گفت: 
است؛ بدین ترتیب که با محقق شدن جامعه اسلامی، این جامعه به 

عنوان الگویی برای تمدنی جدید، به بشر ارائه می شود؛ به گونه ای 
که سایر جوامع متناسب با اقتضائات خود نسبت به بومی سازی 

این الگو اقدام خواهند کرد.
ارزش  یک  عنوان  به  استقلال  موضوع  اینکه  به  اشاره  با  وی 
اسلامی و به معنی آزادی ملت و حاکمیت از تحمیل و زورگویی 
استکبار است، ادامه داد: در بیانیه گام دوم نیز که تبیین عملیاتی 
فرآیند تحقق اهداف انقلاب اسلامی است، سرفصل اساسی پنجم 
ضمن  است  بدیهی  است.  یافته  اختصاص  آزادی  و  استقلال  به 
تعریف و تبیین صحیح از استقلال در فضای مجازی باید نسبت به 

تحقق آن نیز اقدام کرد.
دیدگاه های  تبیین  به  مجازی  فضای  عالی  شورای  حقیقی  عضو 
در  متعهد  جوان  نیروی  نقش  خصوص  در  رهبری  معظم  مقام 
جریان های  تشکیل  و  پرداخت  اسلامی  انقلاب  اهداف  پیشبرد 
حلقه های میانی به منظور هدایت، تمرکز و پیگیری و فعالیت های 
انداز  مستمر جامعه در قالب یک حرکت عمومی به سمت چشم 
جمهوری اسلامی )تمدن نوین اسلامی( را به عنوان مطالبه مهم 

رهبر انقلاب برشمرد.
وی در پاسخ به این سوال که آیا استقلال فضای مجازی به معنای 
مرزبندی است، گفت: مطابق با تعریفی که از استقلال در سرفصل 
اساسی پنجم بیانیه گام دوم انقلاب آمده است، استقلال را عدم 
به  آنجائیکه  از  تلقی نمی کنیم و برعکس  بیرون  با دنیای  ارتباط 
به  را  مجازی  فضای  ظرفیت  هستیم،  نوین  تمدنی  تحقق  دنبال 
عنوان یک فرصت بی نظیر و تسهیل کننده و شتابدهنده حرکت 

جریان انقلاب به سمت آرمانهای والای آن می دانیم.
دکتر ثقفی تاکید کرد: رویکرد تحقق استقلال در فضای مجازی در 
تباین کامل با تسلیم شدن در برابر خواسته های استکبار است؛ هم 
اکنون شاهد هستیم استکبار با هدف قرار دادن جوانان که موتور 
قدرتمند پیشرفت در جامعه بوده اند، به دنبال از کار انداختن این 
نقطه قوت کشور از طرق مختلف از جمله فضای مجازی است. 
ملاحظه می کنید بسیاری از ظرفیت های علمی و کاری به روی 
ایرانیان در فضای مجازی بسته و غیر قابل دسترس است، اما همه 
و  نفسانی  به سمت جاذبه های  را می تواند  ایرانی  آنچه که جوان 
امور لهو ببرد به صورت برنامه ریزی شده دنبال می شود و برای 
آن سرمایه گذاری شده است. حاصل آن تهی کردن جوان از عنصر 

تعهد و از کار افتادن قوای مولد کشور است.
به  مجازی  فضای  میدان  واگذاری  در  مدیران  انگاری  سهل   *

بیگانه ها
عضو حقیقی شورای عالی فضای مجازی با تاکید بر اینکه به دلیل 
عدم طراحی و تصویب معماری کلان برای فضای مجازی کشور 
انجام  اقدامات  این فضا،  نبود راهبردهای مصوب در  نتیجه  و در 
شده و زیرساخت های ایجاد شده منجر به بهره گیری بیشتر جریان 
استکبار و تسلط بیشتر آن بر فضای مجازی کشور شده، ادامه داد: 
در خصوص موضوع پهنای باند سوال این است که چند درصد از 
نیازهای مردم در حوزه اشتغال و تعاملات اجتماعی مربوط به خارج 

از مرزهای جغرافیایی کشور است؟
وی ادامه داد: گفته می شود نزدیک به ۸۰ درصد این نیازها محدود 
تقویت پهنای  اساسی  اولویت  لذا  به جغرافیای آن کشور است و 
باند داخلی کشور است. یکی از دلایل ضرورت شکل گیری شبکه 
حال  است.  بوده  اساسی  نیاز  این  به  پاسخ  اطلاعات کشور،  ملی 
آنکه امروز می بینیم غالب پهنای باند کشور در اختیار سرویسهای 
کشور  به  را  خود  اهداف  و  فرهنگ  سیاستها،  که  است  خارجی 
راسا یکی  دارید چگونه تصمیم گرفتند  به خاطر  دیکته می کنند. 

از پوسته های داخلی را از گوشی های مردم پاک کنند.
ثقفی گفت: تا زمانی که اینستاگرام در خدمت موضوعات مفسده 
برانگیز است، هیچ گونه محدودیتی بر آن اعمال نمی شود اما اگر 
ترویج معارف جبهه مقاومت  برای  ابزاری  به عنوان  این بستر  از 
را حذف  آن محتوا  به سرعت  پلتفرم  این  استفاده شود، صاحبان 
می کنند و یا نسبت به مسدود کردن صفحاتی که مبلغ افتخارات 
نفی  و  سلطه  معنای  به  این  آیا  می کنند.  اقدام  هستند  ما  ملی 

استقلال ما در فضای مجازی نیست؟
نیازمند حمایت حاکمیت  اینکه بومی سازی فناوری،  بیان  با  وی 
است، افزود: برجسته کردن موضوع فیلترینگ فرافکنی و با هدف 
همان  به  دولت  که  است  این  ما  حرف  است.  غلط  آدرس  دادن 
به  اهتمام دارد، نسبت  پایداری سیستم های خارجی  به  اندازه که 
کارکردهای سرویس های بومی هم اهتمام داشته است. دولت در 
درستی  به  خود  تکلیف  به  بومی،  های  رسان  پیام  توسعه  مقطع 
عمل نکرد. فرماندهی این فضا و آن قرارگاهی که انتظار می رفت 

این فضا را فرماندهی کند، به وظایف خود به درستی عمل نکرد.

نایب رئیس اتاق اصناف ایران با بیان اینکه دولت به برنامه اتاق 
اصناف برای حمایت از کسب وکارها توجهی نکرد، گفت: امسال 
بهاره، جشنواره فروش فوق العاده  نمایشگاه های  تعطیلی  دلیل  به 

در واحدها داریم.
بهاره،  نمایشگاه های  تعطیلی  درباره  شکریه،  محمد  جلال الدین 
ایام  فروش های  اصناف جهت  برای  برنامه ای  هنوز  دولت  گفت: 
شب عید اعلام نکرده است، اما مقرر شده واحدهای صنفی فروش 

فوق العاده را تحت نظارت واحدهای بازرسی اصناف برگزار کنند.
پروتکل های  واحدها،  تجمع  دلیل  به  نمایشگاه  در  افزود:  وی 
با  واحدها  جشنواره،  این  در  رو  این  از  نبود؛  اجرا  قابل  بهداشتی 

همان قیمت های نمایشگاه اجناس را می فروشند.
* دولت هیچ حمایتی از اصناف نکرد

شکریه درباره حمایت های کرونایی دولت از اصناف، با بیان اینکه 
اظهار  ندارند،  قرار  از نظر کسب و کار در شرایط طبیعی  اصناف 

داشت: در حال حاضر دو مشکل عمده شامل کاهش قدرت خرید 
مردم و شیوع ویروس کرونا، کسب و کارهای کشور را از واحدهای 

تولیدی تا واحدهای توزیع تحت الشعاع قرار داده است.
برای  افزود: تسهیلاتی که دولت  ایران  اصناف  اتاق  رئیس  نایب 
واحدهای آسیب دیده از کرونا در نظر گرفته بود، به هیچ وجه قابل 
توجه نبود و انگیزه ای ایجاد نکرد و تنها ۱۶ تا ۱۷ درصد از اصناف 
کشور این تسهیلات را گرفتند و نزدیک به ۸۳ درصد اصناف از 

دریافت این تسهیلات چشم پوشی کردند.
برای  مناسب  بانکی  تسهیلات  فقدان  بنابراین  داد:  ادامه  وی 
شرایط،  این  در  کرونا  از  دیده  آسیب  اصناف  زیان  دادن  پوشش 
یکی از عواملی بود که موجب شد کسب و کار اصناف با مشکل 
دولت  کشورها  سایر  در  که  است  حالی  در  این  شود.  مواجه 
ما  البته  آورد  به عمل  اصناف  و  کارگران  از  ویژه ای  حمایت های 
اما  بگیرد  صورت  حمایت  دیگر  کشورهای  همانند  نداریم  انتظار 

می شد حمایت های بهتری کرد.
محوریت  با  را  مفصلی  برنامه  اصناف  اتاق  گفت:  شکریه 
شهرداری،  بانکی،  نظام  بیمه،  مالیات،  همچون  مسائلی 
توزیعی  تولیدی،  اصناف  از  راستای حمایت  … در  و  عوارض 
اما دولت هیچ  ارائه کرد  به دولت  ماه پیش   ۳ فنی  و خدمات 
از  بخش هایی  اگر  که  حالی  در  نداشت  برنامه  این  به  توجهی 
مشکل  از  حجم  این  شاهد  امروز  می شد،  اجرا  نیز  برنامه  این 

نبودیم. کارها  و  در کسب 
وی افزود: اگر دولت به دنبال رونق تولید و افزایش امنیت روانی، 
توزیعی  و  تولیدی  واحدهای  از  باید  است  اجتماعی  و  اقتصادی 
حمایت کند؛ چراکه با تعطیلی هر واحد کوچک بین ۴ تا ۶۰ شغل 
از بین می رود. ما تا یک سال و نیم و حتی شاید دو سال دیگر 
برای  دقیقی  برنامه  دولت  اگر  بود  خواهیم  کرونا  ویروس  درگیر 

مدیریت این اوضاع نداشته باشد، مشکلات بیشتر می شود.
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رسانه بين الملل

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا :
واکسن روسی ابتدا 

به کادر درمان تزریق می شود
سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا، به این پرسش پاسخ داد 
که؛ "واکسن روسی" ابتدا به کدام گروه از مردم کشورمان 

تزریق می شود؟
علیرضا رییسی درباره آخرین وضعیت واکسن کرونا گفت: 
خوشبختانه نخستین محموله واکسن کرونا وارد کشور شد 
و قرار است بر اساس اولویت بندی سند ملی واکسیناسیون 
در  که  درمانی  کادر  به  اول  شود؛  آغاز  آن  تزریق  کشور، 
آی سی یو مشغول به ارائه خدمت هستند و به طور مسقیم 
شد،  خواهد  تزریق  واکسن  ارتباطند  در  کرونا  بیماران  با 
تأیید است  واکسن روسی که وارد کشور شد کاملًا مورد 
این  تزریق  خواهان  نیز  دیگر  کشورهای  از  بسیاری  و 
واکسن هستند؛ مقاله  ای که در مجله لنست به چاپ رسید 
تأیید کرد که این واکسن 9۱.۶ درصد اثربخشی دارد که 
واکسن  این  دیگر  ویژگی های  از  است؛  بالایی  اثربخشی 
مصرف  قابلیت  سنی  گروه های  تمام  برای  که  است  این 
دارد در حالی که برخی واکسن  های کرونا در برخی سنین 
خاص منع مصرف دارد؛  اکثر کشورهای اروپایی متقاضی 

این واکسن روسی هستند. 
در  موفقیت  با  نیز  داخل  تولید  واکسن  این  که  بیان  با  وی 
حال تست است، خاطرنشان کرد: ما تأمین واکسن از سبد 
کووکس را نیز پیگیری می  کنیم؛ یکی از واکسن های ایرانی 
که مربوط به سرم سازی رازی است امروز یا فردا فاز انسانی 

را شروع خواهد کرد.

صندوق بین المللی پول : 
درخواست ایران در حال بررسی است

پس از گذشت نزدیک به یک سال از درخواست تسهیلات 
سریع برای مقابله با شیوع ویروس کرونا، صندوق بین المللی 
پول اعلام کرد که این درخواست ایران را کماکان در دست 

بررسی دارد.
خاورمیانه  بخش  مدیر   )Jihad Azour( ازعور  جهاد 
خبرگزاری  به  پول  بین المللی  صندوق  میانه  آسیای  و 
میلیارد   ۵ درخواست  این صندوق  که  گفت  آسوشیتدپرس 
این  دارد.  بررسی  دست  در  کماکان  را  ایران  وام  دلار 
 ۱9۶۲ سال  از  صندوق  از  ایران  وام  درخواست  نخستین 

میلادی )۱۳۴۱( به این سو است.
آن است که  دارد،  نیاز  آن  به  ایران  آنچه که  ازعور گفت: 
قرار  توجه  مورد  گونه ای  به  را  اجتماعی  یا مسائل  تنش ها 
با  متناسب  اجتماعی  تدابیر حفاظت  یابد  اطمینان  که  دهد 

محافظت از آسیب پذیرترین گروه ها اتخاذ می شود.
به سیاست دولت  است که  زود  افزود که هنوز خیلی  وی 

بایدن در منطقه به خصوص در مورد ایران پی برد.
نهاد  این  که  بود  گفته  نیز  امسال  فروردین  اوایل  ازعور 
با کرونا از سوی  پس از درخواست تسهیلات برای مقابله 
ایران، در حال مذاکره با مقام های ایرانی برای اعطای وام 
در  نهاد  این  که  گفت  آنلاین  نشست  یک  در  وی  است. 
حال مذاکره با مقام های ایرانی است تا از نیازهای ایران و 

اقدامات لازم برای به جریان افتادن، آگاه شود.
پیش تر نیز یک سخنگوی صندوق بین المللی پول در پاسخ 
مقام های  با  ما  بود:  گفته  ایرنا  خبرنگار  مکتوب  سؤال  به 
به صندوق  آنها  تا درخواست  را داشته ایم  ایرانی مذاکراتی 
برای استفاده از کمک مالی اضطراری در مقابله با کرونا را 

بهتر درک کنیم.
به  توجه  با  اینکه  بر  مبنی  ایرنا  سؤال  به  پاسخ  در  وی 
گسترش ویروس کرونا و همزمان ادامه تحریم های ظالمانه 
آمریکا علیه ملت ایران که به ویژه موجب اختلال در تأمین 
دارو و درمان مبتلایان به کرونا شده است، پاسخ صندوق 
بین المللی پول چیست؟ آیا صندوق در طرف درست خواهد 
و  روزها  در  طرف  دو  میان  وگوهای  گفت  افزود:  ایستاد؟ 

هفته های آینده پیگیری خواهد شد.
ایران  بانک مرکزی جمهوری اسلامی  ناصر همتی رئیس 
اواسط اسفند 9۸ اعلام کرده بود که برای مقابله با ویروس 
کرونا طی نامه ای به رئیس صندوق بین المللی پول خواستار 
دلار  میلیارد   ۵ از  بهره مندی  برای  ایران  حق  از  استفاده 

تسهیلات سریع از آن صندوق شده است.  

فریدون عباسی : 
هیأت رئیسه دور بعد رای نمی آورد

فریدون عباسی، نماینده کازرون در مجلس شورای اسلامی 
حوزه  در  بعد  بود  داده  رأی  برجام  به  یکی  اینکه  گفت: 
انتخابیه او را کتک زدند، این چه شفافیت آراست؟ آیا مردم 

ظرفیت شفافیت را دارند؟
فریدون عباسی، نماینده کازرون در مجلس شورای اسلامی 
در پاسخ به پرسش های طلاب کازرونی مقیم قم گفت طرح 
شفافیت آراء نمایندگان را امضا کردم، اما به آن رأی ندادم.

وی فزود: اینکه یکی به برجام رأی داده بود بعد در حوزه 
انتخابیه او را کتک زدند، این چه شفافیت آراست؟ آیا مردم 

ظرفیت شفافیت را دارند؟
وی همچنین درباره هیأت رئیسه کنونی مجلس گفت این 
هیأت رئیسه دور بعد رأی نخواهد آورد یعنی با این شکل 
از  را  رأی شان  این ها  که  زمزمه هست  این  اداره مجلس 
دست داده اند و رئیس مجلس که ۲۳۰ یا ۲۴۰ رأی آورده، 

بعید است دفعه بعد ۱۴۰ یا ۱۵۰ رأی بیاورد.

معاون وزیر راه و شهرسازی :
پرونده مسکن مهر امسال بسته می شود

های  پروژه  تکمیل  گفت:  وشهرسازی  راه  وزیر  معاون 
مسکن مهر در کشور یک تکلیف به شمار می رود و باید 

پرونده آن تا پایان سال بسته شود.
احمد اصغری مهرآبادی در شورای مسکن مازندران با تاکید 
بر تأمین خدمات زیربنایی در پروژه های مسکن مهر گفت: 
ارائه ۳۰ درصد این خدمات وظیفه دولت است و باید برای 

تکمیل آن برنامه ریزی کرد.
وی با بیان اینکه تکمیل پروژه های مسکن مهر در کشور 
تکلیف است و باید تا پایان سال جاری پرونده آن بسته شود، 
گفت: متأسفانه آئین نامه اجرایی دست ما را در تأمین اعتبار 

بسته و هزینه ها طبق صورت وضعیت پرداخت می شود.

نخست وزیر مجارستان : 
مخالف ورود مسلمانان هستیم

نخست وزیر مجارستان با ورود مهاجران مسلمان به این کشور 
مخالفت کرد.

به گزارش نشریه اشترن المان، »ویکتور اوربان«، نخست وزیر 
مجارستان تاکید کرد که کشورش تمایلی به ورود مهاجران 

مسلمان ندارد.
وی مدعی شد که مسلمانان فرهنگ محلی مسیحی یهودی را 

تغییر می دهند و همین میزان فعلی مسلمانان کفایت می کند.
اوربان گفت: »ما نمی خواهیم آن ها به طور جمعی به مجارستان 
بیایند تا جایی که فرهنگ را تغییر دهند. ما به مسلمانانی که در 
مجارستان زندگی می کنند، اجازه ورود می دهیم و آن ها نیز 
زندگی در یک کشور مسیحی یهودی را پذیرفته و به قوانین ما 

احترام می گذارند.«
بستن  با  و  نمی خواهیم  نامنظم  مهاجرت  »ما  اوربان   گفت: 

مرزهای سبزمان در برابر آن ایستادگی خواهیم کرد.«
وی ایستادگی در برابر هر پروژه ای که منجر به ورود پناهجویان 
از اروپای غربی به کشورش شود را یکی از مهم ترین مسائل خود 

در بروکسل در مقر اتحادیه اروپا برشمرد.

گشت مرزی آمریکا : 
۱۱ ایرانی بازداشت شدند

اداره مرزبانی آمریکا می گوید ۱۱ ایرانی را به اتهام تلاش برای 
ورود غیرقانونی به ایالات متحده بازداشت کرده است.

به گزارش یورونیوز، اداره گمرک و مرزبانی آمریکا مدعی است 
که گروهی متشکل از ۱۱ ایرانی را که اوایل هفته جاری به 
صورت غیرقانونی از مرز مکزیک به ایالت آریزونای آمریکا وارد 

شده بودند، بازداشت کرده است.
بنابر بیانیه مطبوعاتی این سازمان، این اتفاق عصر دوشنبه هفته 

گذشته روی داده و بازداشتی ها شامل ۵ زن و ۶ مرد هستند.
سازمان مرزبانی آمریکا در توجیه بازداشت این افراد مدعی شده 
است: ماموریت اصلی گشت مرزی جلوگیری از ورود افراد و 
گروه های شرور به خاک ایالات متحده است. ایران نیز کشوری 
است که به عنوان حافظ و اشاعه دهنده تروریسم در لیست ما 

به ثبت رسیده است.
با این حال، مقامات آمریکایی به این موضوع اشاره نکرده اند که 

آیا بازداشت این افراد به ظن تروریسم انجام شده یا خیر.

در یک حکم تاریخی ؛ 
رأی دادگاه لاهه 

فلسطینیان را خوشحال کرد
همزمان با ناراحتی نخست وزیر رژیم صهیونیستی و نگرانی 
آمریکا از رأی دادگاه کیفری بین المللی، فلسطینی ها آن را روز 

تاریخی و دستاورد قضایی مهم برای خود دانستند.
به گزارش بولتن نیوز، »بنیامین نتیانیاهو«، نخست وزیر رژیم 
اراضی  مورد  در  بین المللی  کیفری  دادگاه  رأی  صهیونیستی 

فلسطین را »سیاسی کاری« دانست و از آن انتقاد کرد.
گفت:  جمعه شب  دادگاه  این  رأی  صدور  از  بعد  ساعتی  وی 
»دادگاه کیفری بین المللی بار دیگر ثابت کرد که گروه سیاسی 

است تا سازمان قضایی«.
قضات دادگاه کیفری بین المللی جمعه شب رأی به صلاحیت 
قضایی این دادگاه جهت رسیدگی به جرایم مرتکب شده در 

اراضی اشغالی فلسطین سال ۱9۶۷ داد.
رسانه های رژیم صهیونیستی نیز در واکنش به این رأی نوشتند 
که این رأی »مبالغه آمیز« بوده و راه را برای انجام تحقیقات 
درباره جنایت هایی که اسرائیل مرتکب شده، باز می کند. بر 
اساس این گزارش ها، صهیونیست ها بر این باورند که رأی جمعه 
شب دیوان لاهه می تواند مسئولان ارشد اسرائیلی را در برابر 

اقدامات قضایی قرار دادع و حتی منجر به بازداشت آن ها شود.
وزارت خارجه تشکیلات خودگردان فلسطین نیز در واکنش به 
این رأی اعلام کرد که این رأی دادگاه لاهه روز تاریخی برای 

آغاز تحت پیگرد قرار دادن مجرمان است.
به گزارش خبرگزاری معا، رام ا... گفت که تشکیلات خودگردان 
برای تحقیقات درباره جرایم صهیونیست ها آماده همکاری با 
نیز  امور خارجه آمریکا  بین المللی است.وزارت  دادگاه کیفری 
در واکنش به رأی دادگاه لاهه گفت: »ما به شدت از تلاش 
دادگاه کیفری بین المللی برای تأیید صلاحیت قضایی خود برای 

]رسیدگی به پرونده[ اسرائلی ها نگرانیم«.
مطابق رأی این دادگاه، اراضی اشغالی ۱9۶۷ فلسطین شامل 
کرانه باختری از جمله قدس شرقی و نوار غزه می شود و این 
رأی بعد از آن صادر می شود که فلسطینیان بارها از جنایت 
صهیونیست ها علیه خود شکایت کرده و خواستار رسیدگی به 
قربانیان  پرونده  برقراری عدالت در  و  ثبت شده  گزارش های 

جرایم صهیونیست ها شده اند.
بر اساس قطعنامه های شورای امنیت، مرزهای ۱9۶۷، حدود 
فلسطین بوده و هرگونه شهرک سازی یا فعالیت از سوی رژیم 

صهیونیستی در این اراضی غیرقانونی است.

در پی اخراج ۳ دیپلمات اروپایی ؛
آلمان، روسیه را تهدید کرد

صدراعظم آلمان تصمیم مسکو برای اخراج سه دیپلمات اروپایی 
را محکوم کرد و اظهار داشت که این اقدامی غیرقابل توجیه و 

یک گام رو به عقب از اصل حاکمیت قانون است.
»آنگلا  روسیه،  خاک  از  اروپایی  دیپلمات  سه  اخراج  پی  در 
مرکل« صدراعظم آلمان با محکوم کردن این اقدام مسکو آن را 
تصمیمی غیرقابل توجیه و عقب نشینی از اصل حاکمیت قانون 

خواند.
مرکل در ادامه افزود که در واکنش به اخراج این دیپلمات ها، 

احتمال وضع تحریم ها علیه افراد منتفی نیست.
لازم به ذکر است که وزارت خارجه روسیه روز جمعه با تأیید 
دیپلمات  سه  کشور  این  که  کرد  اعلام  پیشین  گزارش های 
در  دلیل شرکت  به  را  سوئد  و  لهستان  آلمان،  کشورهای  از 
راهپیمایی های غیرقانونی در حمایت از »آلکسی ناوالنی« منتقد 
روس به عنوان »عنصر نامطلوب« شناسایی و در نتیجه، از خاک 
روسیه اخراج کرده است. این وزارتخانه در ادامه اعلام کرد که 
دولت روسیه انتظار دارد در آینده هیأت های نمایندگی پادشاهی 
سوئد، جمهوری لهستان و جمهوری فدرال آلمان و کارکنان 
سفارتخانه این کشورها در مسکو به طور دقیق هنجارهای حقوق 

بین الملل را رعایت کنند«.

امام جمعه قم : 

گرانی ها اشک سرپرستان خانوار را درآورده است 

آدرس غلط به مردم ندهید ؛

روحانی درک درستی از فضای مجازی ندارد

با تعطیلی نمایشگاه های بهاره ؛

جشنواره فروش فوق العاده برگزار می شود
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معاون اول رئیس جمهور گفت: کاهش صادرات 
نفت طی سه سال اخیر باعث از دست رفتن بیش 
از ۱۰۰ میلیارد دلار منابع درآمد ارزی شده است.

اسحاق جهانگیری ظهر در مراسم آغاز عملیات 
صنعت  استان،  چهارم  پتروشیمی  اجرایی 
پتروشیمی کشور را از مهمترین پیشران ها برای 
توسعه اقتصادی کشور دانست و اظهار کرد: هر 
پیشران  صنایع  به  احتیاج  توسعه  برای  کشوری 
داشته که این صنایع می تواند نقش لوکوموتیو را 

برای صنعت آن کشور ایفا کند.
کشور  پتروشیمی  صنعت  اینکه  بیان  با  وی 
می تواند به تنهایی صنایع پایین دستی بسیاری 
را فعال کند، افزود: در دولت های گذشته و این 
این خصوص صورت  در  اقدامات وسیعی  دولت 
ظرفیت  افزایش  که  طوری  به  است،  گرفته 
رسیده که  نقطه ای  به  پتروشیمی کشور  صنعت 
در سال ۱۴۰۰ این ظرفیت به ۱۰۰ میلیون تن 
و به ارزش بیش از ۲۵ هزار میلیارد دلار خواهد 

رسید.
در  اینکه  بیان  با  جمهوری  رئیس  اول  معاون 
دوران جنگ اقتصادی که آمریکا علیه کشور ما 
با هدف از برپایی درآوردن جمهوری اسلامی و 
است،  انداخته  راه  کشور  اقتصاد  پاشیدن  هم  از 

رشته های  برخی  بر  تکیه  با  توانستیم  ما  گفت: 
صنعت از جمله صنعت پتروشیمی با سربلندی از 

تمام مشکلات عبور کنیم.
جهانگیری ادامه داد: کشورهای غربی و در رأس 
منابع  حیاتی  نقطه  می کردند  گمان  آمریکا  آنها 

کشور، صنعت نفت است که با فروش نفت خام 
منابع ارزی وارد کشور می شود.

که  می کردند  گمان  آمریکایی ها  گفت:  وی 
تحریم  با  و  است  نفت  ایران  حیاتی  شاهرگ 
را  کشور  نفت  صادرات  که  داشتند  قصد  نفت 
این  به  موفق  وقت  هیچ  اما  برسانند،  صفر  به 

کار نشدند.
طی  نفت  صادرات  کاهش  به  جهانگیری 
سال های اخیر اشاره کرد و افزود: طی این سه 
درآمدی  منابع  دلار  میلیارد   ۱۰۰ از  بیش  سال 
ارزی از راه صادرات نفت را از دست داده ایم که 
اگر این منابع را در اختیار داشتیم حتماً وضعیت 

امروز کشور در شرایط بهتری بود.
صادرات  با  پتروشیمی  صنعت  کرد:  تاکید  وی 
مواد پتروشیمی به خارج از کشور یکی از صنایعی 
بود که در زمان نیاز کشور به ارز برای فعال نگه 
نیازهای اساسی  اقتصادی و تأمین  داشتن چرخ 

در شرایط تحریم به کمک کشور آمد.

 معاون اول رئیس جمهور :

۱۰۰ میلیارد دلار از دست دادیم!


